
Protokół Nr IV/15 

z obrad IV Sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej dnia 30 stycznia 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godzinie 10 00 otworzył obrady IV Sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński i powitał wszystkich przybyłych.  

Ad.1. Sprawy regulaminowe  

Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 
Gminy Edward Kosmal stwierdzi, że na stan  15 radnych obecnych jest 15 radnych, co 
stanowiło quorum do prowadzenia prawomocnych obrad.  

Ponadto w sesji uczestniczył:  

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch 
Radca Prawny Roman Janił 
Oraz sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik numer 2 i przedstawiciele prasy 
lokalnej. 
 
Protokół nr III/14 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński odbytej w dniu 30 grudnia 
2014 roku został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami za) bez odczytywania. 
 
Przewodniczący rady odczytał porządek obrad IV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński i 
wobec braku uwag poddał pod głosowanie.  
W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie przy   15 głosach „ za „ przyjęła porządek 
obrad IV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w brzmieniu jak niżej i według tego 
porządku obradowała. 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie obrad IV sesji Rady Gminy  
- stwierdzenie quorum  
- przyjęcie protokołu Nr III z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński odbytej w dniu 
   30 grudnia  2014 r.   
- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Interpelacje  
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
   komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty   
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego  
5.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r. 
7.Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa 
8.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego  
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9.Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2015  
10.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz  
     utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w roku 2014 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu  
11.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2014. Analiza remontów oraz   
     ocena doposażenia szkól gminnych na temat wypłaconych stypendiów w roku 2014  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
12.Ocena inwestycji zrealizowanych w 2014 roku pod kątem celowości i zasadności 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za 2014 rok 
     Opinia Komisji Rewizyjnej    
14.Informacja na temat działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
15.Informacja na temat działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  
     międzysesyjnym  
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
17.Wolne wnioski i zapytania  
18.Sprawy różne  
19.Ustalenie terminu następnej sesji  
20.Zamknięcie obrad sesji 
 
Ad.2 Interpelacje radnych 
Interpelacje nie zostały zgłoszone. 
 
Ad.3 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie  
odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki tej opłaty. 
 
Radny Józef Tracz poinformował, że na posiedzeniu komisji dyskutowano o niepokojącym 
sygnale dotyczącym wzrostu cen opłat za wywóz odpadów komunalnych ponadto, wójt 
przedstawił komisji uzasadnienie i poinformował, że gmina nie jest członkiem Związku . 
Powiedział również, że gminy należące do Związku rozważają możliwość założenie spółki, 
co pozwoliłoby mniejszym firmom na obsługę wywozu odpadów komunalnych.  
   
Radny Jarosław Kornet powiedział, że w uzasadnieniu do projektu uchwały jest informacja, 
że 21% osób z terenu związku nie płaci opłat i zdaniem radnego jest to zatrważające, 
ponieważ gdyby wszyscy płacili nie trzeba by było podnosić ceny opłat za  wywóz. W 
stosunku do Gminy ten procent jest jeszcze większy, bo wynosi ponad 30% i radny zapytał, 
co Gmina zrobiła w tym kierunku, aby zaległości zmniejszyć, jak i również wspomniał o tym, 
że nie wszyscy mieszkańcy Gminy złożyli deklaracje. 
 
Wójt Gminy powiedział, że na posiedzeniach komisji była szeroka dyskusja  i zaproponowane 
stawki opłat są takie same jak dla wszystkich członków Związku. Wójt również  
poinformował, że na posiedzeniu Walnym Związku w dniu 28 stycznia br. postanowiono 
zmienić Statut Związku  uwzględniając wcześniejsze uwagi Wojewody i po ogłoszeniu  
uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, Gmina stanie się 
pełnoprawnym członkiem Związku. 
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Wójt Gminy powiedział, że 21 % to zaległość  Związku, natomiast zaległość gminy wynosi 
30,8%  i jak dodał wójt  Związek w stosunku do gminy nie może prowadzić windykacji. 
Wójt poinformował, że w ostatnim półroczu zmniejszyła się ilość osób nie płacących , gmina 
wysłała upomnienia  do osób, które nie złożyły deklaracji. Aby zmniejszyć koszty, powiedział 
wójt związek chce utworzyć spółkę, aby w ten sposób  przełamać monopol firmy obecnie 
obsługującej tj. REMONDISU, która po unieważnieniu dwóch przetargów, a po negocjacjach 
przez jeden rok  będzie obsługiwać teren związku. Utworzenie spółki pozwoli mniejszym 
firmom przystąpienie do przetargu na wywóz odpadów komunalnych- dodał wójt.  
 
Wójt powiedział, iż związek  zakupi pojemniki dla wszystkich użytkowników jaki również to, 
że związek zastanawia się nad wprowadzeniem przetargów  sektorowych, co umożliwi  udział 
mniejszych firmom w przetargach, a ponadto od pierwszego kwietnia zostanie zniesiona 
opłata od gospodarstwa domowego, ponieważ w tej kwestii były  przekłamania. 
Dodatkowo Wójt poinformował, że na sesji lutowej będą przedstawione dwa projekty uchwał, 
jeden dotyczyć będzie ustalenia  opłaty za gospodarowanie odpadami,   a drugi wzoru 
deklaracji.  
 
Radny Jarosław Kornet powiedział, że opłaty należne do tej pory powinny być ściągane przez 
komornika urzędu skarbowego. 
 
Wójt Gminy odpowiedział, że  Gmina nie wykonuje takich usług czyli windykacji. 
Radca Prawny Roman Janił powiedział, że Związek nie ma prawa wykonywania tych zadań i 
przytoczył przepisy prawne dodając, że po wstąpieniu gminy do Związku będzie mógł 
wykonywać te zadania. Dodał również,  że Gmina mogła prowadzić windykacje zaległości w 
opłatach. 
Radny Mateusz Jarosz powiedział, że nie był poinformowany o tym, że Gmina nie należy do 
Związku, czego dowiedział się dopiero w dniu dzisiejszym. 
 
Zastępca wójta  poinformował, że biorąc pod uwagę teren gminy, to liczba osób, które nie 
złożyły deklarację jest nieduża. 
 
Radny Mariusz Sikorski zapytał wójta czy będą prowadzone zaległe egzekucje opłat po 
wejściu gminy do Związku.  
 
Wójt Gminy odpowiedział, że  tak . 
 
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała o osobach, które są podopiecznymi Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej i nie mają zawartych umów na wywóz odpadów komunalnych, 
aby w stosunku do tych osób  Ośrodek mógł pobrać koszty za wywóz nieczystości. 
 
Wójt Gminy odpowiedział, że prawdopodobnie nie będzie można  i podał przykład odnoszący 
się do zaległości z opłatami za wodę, gdzie Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej miał 
zawartą umowę z Wodociągami, co umożliwia w tym przypadku ściągniecie zaległości  w 
opłatach. 
 
Radna Anna Góra powiedziała, że w jej miejscowości mieszkańcy bloków, którzy nie mają 
zawartych umów wynoszą odpady do zbiorników pod blokami. 
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Radny Józef Tracz, powiedział, że takie zachowanie ludzi ma zły wpływ na innych, a Gmina 
w tym przypadku nie zrobiła żadnego kroku, co pozwala osobom nie płacącym na bezkarne 
zachowanie się. 
 
Radna Agnieszka Lenda zapytała jak długo będzie trwać przystąpienie Gminy do Związku. 
 
Wójt Gminy odpowiedział, że będzie to okres około 3-4 miesięcy. 
 
Radna Agnieszka Lenda w swojej wypowiedzi wróciła do tematu zaległych opłat i 
powiedziała, że Związek winien zająć się windykacją tych zaległości. 
 
Wójt Gminy poinformował, że w ostatnim okresie wzrosła ściągalność zaległości prowadzona 
przez związek. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal po zakończeniu dyskusji przystąpił do 
głosowania nad projektem uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania,  9 głosami „za”, 
3 głosami „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę numer IV/14/15 
Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, która 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 4  
Podjęcie uchwały numer IV/15/15 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego. 
 
Zastępca wójta zobowiązał się na posiedzeniu komisji rewizyjnej do podania informacji o 
odległości użytku ekologicznego od planowanych lokalizacji farm wiatrowych w tym terenie i 
według informacji przekazanej przez wójta odległość ta wynosi powyżej 2 km. 
Radny Maciej Lipka poinformował co jest użytkiem ekologicznym i powiedział, że jest za 
tym, aby objąć ten teren  ochroną. 
 
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała, że uważa  aby  inwestora farm wiatrowych w 
Poczerninie powiadomić o ustanowieniu użytku ekologicznego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal po zakończeniu dyskusji przystąpił do 
głosowania nad projektem uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania,  15 głosami „za”, 
0 głosami „przeciw” i 0 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę numer IV/15/15  
Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego, która 
stanowi złącznik nr 4 o protokołu. 
 
Ad.5 

Podjęcie uchwały Nr IV/16/15 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

Przewodniczący Rady Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 
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Radni uwag i pytań nie zgłosili , wobec czego Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania,  15 głosami „za”, 
0 głosami „przeciw” i 0 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę numer IV/16/15  
Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie ustanowienia pomnika przyrody, która stanowi 
złącznik nr 5 o protokołu. 
 

Ad.6 
 
Podjęcie uchwały Nr IV/17/15 w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r. 
 
Przewodniczący Rady Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 

Radni uwag i pytań nie zgłosili , wobec czego Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania,  15 głosami „za”, 
0 głosami „przeciw” i 0 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę numer IV/17/15  
Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r., która stanowi 
złącznik nr 6 o protokołu. 
 

 
Ad.7 

Podjęcie uchwały Nr IV/18/15 w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. 

Wójt Gminy podał radnym do załącznika uchwały nazwiska nowo wybranych sołtysów tych 
sołectw w których zebrania zakończyły się w dniu 29.01.2014 r. , a radni uzupełnili załącznik   
swoich projektach uchwał o te  nazwiska. 

Przewodniczący Rady Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 

Radni uwag i pytań nie zgłosili , wobec czego Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania,  15 głosami „za”, 0 
głosami „przeciw” i 0 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę numer IV/18/15  Rady Gminy 
Stargard Szczeciński w sprawie poboru podatków w drodze inkasa , która stanowi złącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
Ad.8 

Podjęcie uchwały Nr IV/19/15 w  sprawie zwołania zebrania wiejskiego   

 Przewodniczący Rady Edward Kosmal odczytał w/w projekt uchwały. 

 



- 6 - 

Radni uwag i pytań nie zgłosili , wobec czego Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania,  15 głosami „za”, 
0 głosami „przeciw” i 0 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę numer IV/19/15  
Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie zwołania zebrania wiejskiego, która stanowi 
złącznik nr 8 o protokołu. 
 

Ad.9 

Podjęcie uchwały Nr IV/20/15  w sprawie planu pracy Rady Gminy i jej komisji na rok 
2015   

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na posiedzeniu komisji rewizyjnej z uwagi na 
to, iż w planie pracy Rady Gminy na rok 2015 zapisane są planowane kontrole w zakresie 
ustalonym w planie pracy komisji rewizyjnej, które muszą być zatwierdzone przez radę, radna 
Pani Wiesława Kuśnierz zaproponowała, aby dopisać do podstawy prawnej § 84 ust.1 Statutu 
Gminy i nazwa projektu uchwały brzmiałaby „ w sprawie planu pracy Rady Gminy i jej 
komisji na rok 2015 „ 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały Nr IV/20/15 w sprawie planu pracy Rady 
Gminy i jej komisji na rok 2015 ( po uwzględnieniu propozycji zmian)  

 Radni uwag i pytań nie zgłosili , wobec czego Przewodniczący Rady przystąpił do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania,  15 głosami „za”, 0 
głosami „przeciw” i 0 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę numer IV/20/15  Rady Gminy 
Stargard Szczeciński w sprawie planu pracy Rady Gminy i jej komisji na rok 2015 , która stanowi 
załącznik  nr 9 o protokołu. 
 

Ad.10 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek  
odczytała protokół z wyjazdu Komisji na teren gminy celem lustracji świetlic wiejskich 
zgodnie z przyjętym przez komisję harmonogramem. 

Protokół z wyjazdu Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Radny Mateusz Jarosz zapytał o chodnik w miejscowości Trzebiatów, do którego były 
zgłaszane zastrzeżenia co do jego wykonania ( sprawa odwodnienia) i było to 2 lata temu. 

Wójt Gminy odpowiedział ,że było to zgłoszone do Starostwa Powiatowego jako inwestora o 
poprawne wykonanie. 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział ,że przy realizacji drugiego odcinka chodnika w 
Trzebiatowie  zostało poprowadzone odwodnienie i poinformował,  że był z Dyrektorem na 
interwencji odnośnie wykonania pierwszego odcinka. 

Radny Mateusz Jarosz zaproponował, aby na sesję zaprosić Pana Starostę z Powiatu . 

Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do miejscowości Strachocin przypomniał o  
obietnicy  budowy chodnika w tej miejscowości od przystanku do szkoły z uwagi na 
bezpieczeństwo dzieci. Zaproponował, aby wójt w tej sprawie przeprowadził rozmowę z 
nowo wybranym Starostą, bo w ich budżecie nie ma zapisanych środków na ten cel. 

Radny Mariusz Sikorski powiedział, że w Trzebiatowie przy świetlicy jest budynek 
gospodarczy, którego w 60 % właścicielem jest również gmina i aby poczynić starania w tym 
kierunku by sołectwo mogło korzystać z pewnej części budynku z przeznaczeniem  na 
magazynek.  

Przewodniczący Rady Gminy zabierając głos poinformował  o środkach unijnych w rozdaniu 
do 2020 r. i  powiedział o zaplanowaniu budowy świetlic. Natomiast wracając do budowy 
świetlicy w Tychowie przewodniczący rady powiedział, że w przypadku znalezienia 50 % 
środków unijnych na pokrycie budowy świetlicy w Tychowie , pozwoliłoby ograniczyć 
wydatek do połowy. Przewodniczący poinformował ,że po roku 2020 nie będzie już środków 
unijnych i dlatego proponuje, aby  planować budowy jak również przypomniał o remoncie 
dwóch szkół i remontach świetlic. 

Radny Mariusz Sikorski powiedział, że należy mówić o trzech szkołach . 

Radny Jarosław Kornet odnosząc się do wypowiedzi przewodniczącego powiedział ,że pan 
przewodniczący zapomniał o miejscowości Swono i bezpiecznym dojściu  dzieci tej 
miejscowości do szkoły i dodał ,że należy  mówić  o wszystkich szkołach. 

Radna Wiesława Kuśnierz- powiedziała, że popiera propozycję radnego Mateusza Jarosza 
rozważenia możliwości zaproszenia na sesję przedstawiciela starostwa powiatowego, abyśmy 
wszyscy wiedzieli jakie są plany na przyszłość. 

Radny Józef Tracz powiedział ,że ma mieszane uczucia odnośnie wykonanego chodnika w 
Trzebiatowie i zapytał, czy ktoś tę firmę nadzorował, że w 100 % jest do poprawienia , brak 
jest odwodnienia . Wykonie tych chodników jest złe, powinien być nadzór  pracownika gminy 
skoro wydawane są środki z budżetu gminy. 

Wójt Gminy odpowiedział, że inwestycję prowadziło Starostwo Powiatowe, a gmina się tylko 
dokładała i pracownik urzędu gminy Pan Julian Wójcik brał udział w czasie wykonywania 
tego zadania . 

Radny Józef Tracz powiedział ,że ten problem z wodą odnośnie chodnika w Trzebiatowie 
najlepiej zobaczyć po deszczu. 
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Wójt Gminy powiedział, że problem z odwodnieniem dotyczy części chodnika budowanego 
w pierwszym terminie, bo część chodnika budowanego w drugim terminie to ten problem 
został poprawiony i wójt dodał, że wykonawca będzie musiał tak poprawić , aby woda nie 
stała i jest to sprawa do pilnego rozwiązania.. 

Radny Jarosław Kornet powiedział ,że są przepisy odnośnie dróg i chodników, to dlaczego 
zostały odebrane . 

Radna Anna Góra powiedziała, że chodnik w Witkowie Pierwszym po wykonaniu przez 
inwestora, zapada się.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek   
zwróciła się z prośbą , aby gmina  wyjaśniła sprawę współwłasności budynku gospodarczego 
przy świetlicy wiejskiej w Trzebiatowie w kwestii wykorzystania części pomieszczenia przez 
sołectwo jak również wykorzystania terenu zieleni przy tym budynku.  

Ad.11 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił 
opinię komisji odnośnie działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2014 z analizą 
remontów i wypłaconych stypendiów  w brzmieniu jak niżej: 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 27 stycznia 2015 r. na 
podstawie informacji dokonała oceny Działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 
2014 z analizą remontów i wypłaconych stypendiów i  pozytywnie oceniła  działalność 
Ośrodka za rok 2014 . 

Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili 

Ad.12 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji odnośnie 
oceny inwestycji zrealizowanych w 2014 roku pod kątem celowości i zasadności w brzmieniu 
jak niżej: 

Komisja rewizyjna na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2015 roku dokonała na podstawie 
przygotowanej informacji, oceny inwestycji zrealizowanych w 2014 r. pod kątem celowości i 
zasadności. Komisja po dyskusji i wyjaśnieniach informację przyjęła. 

Ad.13 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji odnośnie 
tematu dotyczącego realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w 2014 r. w brzmieniu jak 
niżej: 
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Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2015 r. na podstawie przygotowanej 
informacji dokonała oceny realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2014. Komisja informację 
przyjęła . 

Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili. 

W tej części posiedzenia radni wrócili do informacji dotyczącej inwestycji zrealizowanych w 
2014 r.  

Radny Mateusz Jarosz zapytał wójta o wysokość czynszu jaki  opłaca dzierżawca za wynajęte 
pomieszczenia na  prowadzenie sklepu w Skalinie  w budynku będącym własnością  gminy. 

Wójt Gminy – odpowiedział ,że  przygotuje informację i postara się odpowiedzieć jeszcze 
podczas obrad sesji. 

Radny Maciej Lipka zapytał w którym miejscu na drodze zamontowano  lustro  w Lubowie i 
o wydatek dotyczący wjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku socjalnym zaplecza 
sportowego przy boisku Orlik w Witkowie i zapytał, kto odebrał projekt tej inwestycji. 

Wójt Gminy powiedział w którym miejscu zostało zamontowane lustro w miejscowości 
Lubowo , a odnośnie drugiej sprawy  wójt odpowiedział, że  obiekt został odebrany przez  
sanepid i nadzór budowlany , a po pewnym czasie kontrola Orlika  wykazała brak tego 
podjazdu i wywiązując się z zaleceń trzeba było wykonać ten wjazd.  

Radny Maciej Lipka odniósł się do budowy chodnika   w Trzebiatowie, który został 
wykonany  przy współudziale środków z budżetu gminy i    powiedział o marnowaniu tych 
środków, o  złej jakości tych robót i to, że nie powinno być odebrane to zadanie . Wspominał 
również ,że zarówno ze strony sołtysów i mieszkańców słyszy się głosy na temat  jakości tych 
remontów i powiedział , że to co jest do wydania należy dobrze wykonać, powinna być 
weryfikacja od samego początku tj. projektu do zakończenia. 

Ad.14 

Wójt Gminy przedstawił informację na temat   działalności w okresie międzysesyjnym, a 
mianowicie :  

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

1.W dniu 23.01.2015 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż niezabudowanej 
nieruchomości, położonej w obrębie Lipnik, oznaczonej numerem działki 7/3 o pow. 0,1539 
ha. Cena wywoławcza – 41 000,00 zł (netto). Do rokowań nie przystąpił żaden oferent. 
Rokowania zakończone wynikiem negatywnym. 

2.W dniu 30.12.2014 r. przeprowadzono II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
samodzielnego lokalu użytkowego nr 2 o powierzchni użytkowej 70,65 m2 w budynku 
mieszkalno-użytkowym nr 33 wraz z przynależnym do niego pomieszczeniem gospodarczym 
o pow. 24,50 m2 na poddaszu budynku oraz udziałem w wysokości 38/100 części w częściach  
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wspólnych budynku i takim samym udziale w prawie własności działki gruntu oznaczonej 
numerem 53/1 o pow. 0,1166 ha, położnej w obrębie Klępino. Cena wywoławcza – 
48 000,00 zł. Do przetargu nie przystąpił żaden oferent. Przetarg zakończony wynikiem 
negatywnym. 

3.W dniu 23.01.2015 r. przeprowadzono II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości rolnej, położonej w obrębie Małkocin, oznaczonej numerem  

działki 119 o pow. 0,33 ha. Cena wywoławcza – 8 300,00 zł. Cena sprzedaży ustalona została 
na kwotę 8 400,00 zł. Nieruchomość została sprzedana. 

4.Przygotowano zarządzenie w sprawie przekazania w użyczenie nieruchomości Ludowym 
Zespołom Sportowym (nieruchomości położonej w obrębach Grzędzice, Pęzino, Krąpiel, 
Koszewo, Skalin, Witkowo, Barzkowice, Tychowo, Rogowo, Sowno i Małkocin).  

5.Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 
poświadczono 1 oświadczenie o łącznej powierzchni użytków rolnych wchodzących w skład 
gospodarstwa oraz 1 oświadczenie o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego. 

6.Wydano 5 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, posiadaniu 
nieruchomości rolnych położonych na terenie gminy w obrębach: Grabowo, Małkocin, 
Warchlino i Żarowo. 

6.Wydano 19 decyzji zezwalających na usunięcie drzew w miejscowościach: Barzkowice, 
Kiczarowo, Tychowo, Małkocin, Trzebiatów, Grabowo, Żarowo, Skalin, Pęzino, Sowno, 
Golina. 

7.W związku z toczącym się postępowaniem o wydanie decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla firmy P.H.U. Krzysztof Parnowski w sprawie przedsięwzięcia pn. 
„Zbieranie, transport i odzysk odpadów innych niż niebezpieczne” na dz. nr 344/24, obręb 
Strachocin, gmina Stargard Szczeciński, nowa nazwa przedsięwzięcia: „Zakład produkcji 
elementów infrastruktury bezpieczeństwa drogowego w procesie odzysku odpadów innych 
niż niebezpieczne” na dz. nr 344/24, 344/27, 344/18, 344/19, przesłano do Regionalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska w Szczecinie pisemne uzupełnienia do raportu przedstawione 
przez wnioskodawcę. 

8.W związku z toczącym się postępowaniem w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla firmy CRB GROUP s.c. w sprawie przedsięwzięcia pn. „Zbieranie, 
transport i odzysk odpadów innych niż niebezpieczne” na dz. nr 344/24, obręb Strachocin, 
gmina Stargard Szczeciński, nowa nazwa przedsięwzięcia: „Zakład produkcji elementów 
infrastruktury bezpieczeństwa drogowego w procesie odzysku odpadów innych niż 
niebezpieczne” na dz. nr 344/24, 344/27, 344/18, 344/19, wezwano inwestora do pisemnego 
złożenia uzupełnień do przedłożonego raportu. 

9.W związku z toczącym się postępowaniem w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: „Rozbudowa istniejącego gospodarstwa poprzez 
budowę zbiornika ziemnego na płynne odchody zwierzęce, montaż stołu do mechanicznego 
zadawania paszy, montaż separatora” na dz. nr 37/13, obręb Barzkowice, gmina Stargard 
Szczeciński, przesłano do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Szczecinie 
wyjaśnienia i uzupełnienia inwestora do raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na 
środowisko. 

10.Przygotowano i rozpropagowano wśród mieszkańców informację w sprawie składania 
deklaracji dot. przystąpienia do programu usunięcia azbestu i wyrobów zawierających azbest 
na rok 2015 r.  
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11.Rozpropagowano wśród sołtysów miejscowości gminy Stargard Szczeciński 
harmonogramy wywozów odpadów komunalnych zmieszanych oraz segregowanych na rok 
2015. 

12.Na bieżąco są weryfikowane deklaracje oraz udzielana jest pomoc w ich wypełnieniu, a także 

wszelkie inne informacje związane z realizacją zapisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminie. 
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

1. Zadania wykonane. 
1) Naprawiono urządzenia sanitarne (wc, umywalka i zlewozmywak) w świetlicy w 
Grabowie, (w tym zakup części zamiennych), a także zakupiono i wymieniono 2 grzejniki 
elektryczne. 

2) Zakupiono węgiel do kotłowni przy obiektach gminnych: Ośr. Zdrowia w Pęzinie, 
budynku biblioteki ze sklepem w Skalinie, świetlicy w Koszewie, oraz zakup oleju 
grzewczego do budynku świetlicy z biblioteką w Pęzinie 74a.  

2. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 

1) Ogłoszono przetarg na obsługę eksploatacyjną i remontową dróg na terenie gminy Stargard 

Szczeciński w 2015 roku. Termin otwarcia ofert 09.02.2015 roku.  

2) Ogłoszono przetarg na wykonanie prac polegających na utrzymaniu zieleni w 
nieruchomościach stanowiących własność gminy Stargard Szczeciński w roku 2015.  Termin 
otwarcia ofert wyznaczono na dzień 27.01.2015 roku.  

Do terminu składania ofert złożono 4 oferty: 

- HSGT s.c., ul. Norwida 18 A, 73-110 Stargard Szczeciński, cena ofertowa „koszyka usług: z 
załącznika nr 1a do ogłoszenia GKI.271.88.2014.G.Ch.- 12 358,00 zł brutto. 

- F.U.H. ELWI , ul. Flisacza 35 D/6, 74-100 Gryfino, cena ofertowa „koszyka usług: z 
załącznika nr 1a do ogłoszenia GKI.271.88.2014.G.Ch.- 13 319,00 zł brutto. 

- Zakład Usługowy Domel Władysław Błażewicz, ul. Świerkowa 3, 72-200 Nowogard, cena 
ofertowa „koszyka usług: z załącznika nr 1a do ogłoszenia GKI.271.88.2014.G.Ch.- 
14 400,00 zł brutto. 

- Firma Handlowo- Usługowo Handlowa „Thomas” Sp. z o.o, ul. Lubieszyńska 34, 72-006 
Mierzyn, cena ofertowa „koszyka usług: z załącznika nr 1a do ogłoszenia 
GKI.271.88.2014.G.Ch.- 20 381,76 zł brutto. 

Planowany termin zawarcia umowy 02.02.2015 roku. 

3. Inne. 
1) Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: 
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- podpisano umowy dzierżawy części działek stanowiące drogi wewnętrzne na zajęcie w celu 
budowy urządzeń nie związanych z infrastruktura techniczną drogi i na umieszczenie tych 
urządzeń- 8 szt. 

- wydano decyzję na zajęcie i umieszczenie urządzeń nie związanych z infrastruktura 
techniczną dróg gminnych- 9 szt. 

- lokalizację zjazdów z dróg – 2 szt. 

- odcinków przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 5 szt. 

- odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 2 szt. 

Referat Planowania Przestrzennego 

1. Wydano: 

− 18 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,      

− 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,  

− 4 decyzje w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy,     

− 2  opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego,  

− 7 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,      

− 3 wypisy i wyrysy z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, 

− 17 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy, 

− 2 informacje o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy, 

− 5 zawiadomień o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych; 
 

2. Prowadzenie postępowania w sprawie ustalenia na rzecz gminy warunków zabudowy dla 
inwestycji polegającej na przebudowie budynku świetlicy wiejskiej oraz budowie szczelnego 
zbiornika bezodpływowego na nieczystości ciekłe, zlokalizowanej na terenie działek nr 172/2 
i 172/3 w obrębie Warchlino 

Wójt Gminy odpowiadając na wcześniejsze zapytanie,  poinformował o wysokości czynszu 
jakie ponosi dzierżawca za dzierżawę pomieszczeń w budynku gminy na prowadzenie 
działalności handlowej -sklepu w miejscowości Skalin tj. 281,30 za miesiąc , co daje kwotę 
roczną w wysokości  3 376 zł. 
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Radny Jarosław Kornet przypomniał o uporządkowaniu poboczy drogi gminnej na odcinku 
Lubowo – Poczernin po wykonanych zabiegach pielęgnacyjnych drzew w roku poprzednim.  

Radny Janusz Łojko poruszył temat dotyczący sprzedaży części budynku w którym mieściła 
się kiedyś biblioteka w Klepinie, ponieważ ta część budynku niszczeje i z informacji radnego 
należy zmienić przeznaczenie użytkowania tej części budynku. 

Wójt Gminy odpowiedział ,że w planie zagospodarowania przestrzennego gminy jest 
zapisana funkcja teren usług oświatowych  i według wyjaśnień nie jest to mieszkanie oraz 
rozpoczęto działania dotyczące zmiany sposobu użytkowania z  przeznaczeniem na lokal  
mieszkalny i wtedy będzie można przystąpić do sprzedaży. 

Ad.15 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał skargę złożoną przez mieszkankę 
gminy na przewlekłość załatwienia sprawy przez Wójta Gminy Stargard Szczeciński oraz 
zapoznał z wyjaśnieniami złożonymi przez wójta  i z pismem przedłużającym termin do 
załatwienia skargi, a następnie zapytał radnych, kto jest za skierowaniem skargi do Komisji 
Rewizyjnej celem zbadania zasadności zarzutów  i przygotowania stanowiska.. 

Radni Rady Gminy jednogłośnie  tj. 15 głosami za wyrazili zgodę na skierowanie skargi do 
Komisji Rewizyjnej. 

Następnie przewodniczący rady odczytał złożony przez mieszkankę gminy protest wyborczy 
dotyczący przeprowadzonych wyborów  sołtysa i  członków rady sołeckiej  sołectwa Pęzino, 
a następnie zapytał radnych, kto jest za skierowaniem protestu wyborczego do Komisji 
Rewizyjnej celem zbadania zasadności zarzutów i wypracowania stanowiska . 

Radni Rady Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami za wyrazili zgodę na skierowanie protestu 
wyborczego do Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący rady następnie przedstawił pisma, a mianowicie: 

- pismo nowo wybranej sołtys sołectwa Święte w sprawie rezygnacji z tej funkcji, 

-  pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie  wydania opinii o 
prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Stargard Szczeciński. 

- pismo mieszkańca Krępcewa gmina Dolice w sprawie zmiany projektu miejscowego planu 
zagospodarowania w obrębie wsi Grzędzice i pismo Wójta Gminy udzielające odpowiedzi.  

Radny Mariusz Sikorski powiedziała ,że w związku z tym pismem ma  pytanie, czy cała 
procedura zostanie cofnięta do etapu  wyłożenia publicznego. 

Wójt Gminy odpowiedział , że została uwzględniona uwaga wnioskodawcy o dokonanie 
zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego i   jeżeli będzie można to 
firma skróci przyjęcie tych zmian. 
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Przewodniczący rady odczytał pismo Stowarzyszenia Gminnych Klubów Sportowych 
skierowane do Rady Gminy z prośbą o zwiększenie środków w budżecie Gminy na ofertę 
realizacji zadania publicznego z zakresu upowszechniania kultury fizycznej w Gminie 
Stargard Szczeciński w 2015 roku z kwoty 160 000,00 zł  na kwotę 305 000, 00 zł .  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski jako Prezes Klubu Sportowego LZS 
Barzkowice powiedział o dodatkowych kosztach i wymienił koszty związane z 
zabezpieczeniem opieki medycznej podczas meczów, prowadzenie księgowości w każdym 
klubie i to ,że jeżeli nie będzie dodatkowych środków to Kluby sobie nie poradzą i o 
przedłużonym terminie  konkursu do składania ofert z uwagi na podjęcie  decyzji o 
dodatkowych środkach. 

Radny Maciej Lipka powiedział ,że wójt w budżecie gminy zabezpieczył kwotę 160 tys zł, a 
kalkulacje przedstawione w piśmie to kwota 305 tys zł i zapytał jakie kryteria brał pod uwagę 
wójt. Powstało Gminne Stowarzyszenie Klubów Sportowych , natomiast każdy klub musi 
mieć swoją księgową i zapytał czy klub i zarząd przewiduje kalkulację obniżenia kosztów , 
czy zarząd Stowarzyszenia Gminnych przyjął jakieś oszczędności, czy też nie . 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Bogdan Grabski jako Prezes Klubu Sportowego LZS 
Barzkowice odpowiedział, że kluby zawsze starały się oszczędzać i jako przykład podał 
pranie na własny koszt ubrań sportowców. 

Radny Maciej Lipka powiedział ,że kluby muszą funkcjonować, oczekiwania ze strony 
klubów są , ale jakie ma możliwości gmina i skąd to się wzięło i jak to wygląda od strony 
gminy. 

Wójt Gminy odpowiedział w jaki sposób została zapisana kwota 160 tys zł, iż pracownik 
opracowując założenia do projektu budżetu wpisał kwotę  185 tys zł,  ale podczas cięć 
budżetowych zmniejszono kwotę do 160 tys zł . 

 Radny Mariusz Sikorski powiedział, że zasadniczo mówi się dwóch mechanizmach,  o 
poniesionych kosztach na sport według budżetu na roku 2014 i nie ujętych  kosztach w 
budżecie  w roku 2014 co dało kwotę 252 tys zł przy starej formie rozliczenia , 53 tys zł 
powiedział radny to koszty związane ze zmianą finansowania klubów, a pytanie radnego 
dotyczyło tego, czy przy projektowaniu założeń do budżetu przeanalizowano to z klubami w 
sposób rzeczywisty.  

Radny Maciej Lipka zapytał w jakim zakresie kluby starają się o sponsoring . 

Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski odpowiedział ,że musi być 20 % wkładu 
własnego ze składek ,  ale tych środków nie starcza i kluby starają się o środki zewnątrz i 
takie środki otrzymują.  

Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała, w czym lepsze są LZS od innych stowarzyszeń. Na 
terenie gminy działają np. Koła Gospodyń Wiejskich  i Stowarzyszenia , których gmina nie  
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dofinansowuje. Radna powiedziała ,że pozostałe Stowarzyszenia  też mogą  ubiegać się o 
dofinansowanie, kluby z budżetu otrzymały środki w wysokości 160 tys zł, należy szukać 
sponsoringu bo gmina nie jest na tyle bogata , aby zaspokoić wszystkie Stowarzyszenia. 

Radny Mariusz Klewin powiedział ,że nie można porównywać  do Kola Gospodyń Wiejskich, 
bo działanie klubów jest inne, a starają się o dofinansowania . 

Radny Józef Tracz powiedział, że Kluby i Stowarzyszenia są traktowane inaczej i chciałby 
aby kluby istniały, należy wziąć pod uwagę możliwości gminy i wskazać skąd zabrać środki. 
Odnosząc się do Klubu Sportowego LZS działającego w  miejscowości Ulikowo w  której 
mieszka rady powiedział ,że wie jak działa ten klub. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda powiedziała ,że w klubach grają 
zawodnicy , którzy nie mieszkają na terenie gminy i należałoby zweryfikować  składy tych 
klubów. 

Radny Mariusz Klewin powiedział jak kształtowały się wydatki w gminach sąsiednich w 
zakresie upowszechniania sportu, gdzie zdaniem radnego są wyższe i przy mniejszej ilości 
klubów. 

Wójt Gminy zaproponował, aby zakończyć dyskusję i powiedział, że w związku ze złożonym 
pismem przez Zarząd Stowarzyszenia Gminnych Klubów Sportowych, a decyzji rady 
odnośnie zwiększenia środków w budżecie gminy ,przedłużono termin składania ofert w 
ogłoszonym konkursie do 30 marca 2015. Następnie wójt zaproponował, aby komisja 
gospodarki mienia  komunalnego i budżetu zaproponowała z czego można w budżecie 
zrezygnować, a przeznaczyć na wydatki w zakresie upowszechnia kultury fizycznej. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
powiedziała , co będzie wtedy jeżeli w trakcie roku okaże się, że jakiś z klubów się nie 
utrzymał. Zdaniem radnej to nie komisja , a wójt powinien przedstawić propozycje bo 
opracowując projekt budżetu znane były oczekiwania klubów  

Wójt Gminy odpowiedział, że w przypadku wykruszenia się w trakcie roku klubu to wówczas 
niewykorzystane środki wracają do budżetu gminy. 

Radca Prawny Roman Janił powiedział ,że komisja powinna wypracować stanowisko i 
zaproponował, aby na posiedzenie komisji zostali zaproszeni przedstawiciele klubów. 

Radny Józef Tracz powiedział ,że skoro wójt przygotowywał projekt budżetu, to w formie 
projektu powinien  przygotować propozycje.  

Przewodniczący Rday Gminy powiedział, że musi być w tej sprawie stanowisko komisji 
budżetu. 
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Radny Maciej Lipka powiedział,  że należy rozważyć pytanie konkursowe, czy musi dotyczyć 
całego roku , czy umownie na pół roku lub na 1 rok uchwalamy, a po pierwszym półroczu 
ewentualnie dołożyć,   kiedy będzie więcej danych . 

Wójt Gminy powiedział,  że był stary sposób finansowania klubów i zawsze było tych 
środków mało. Po kolejnej kontroli Regionalna Izby Obrachunkowa w Szczecinie  
zakwestionowała sposób finansowania klubów sportowych, czego  nie wykazała wcześniejsza 
kontrola  i poinformował wójt o karze, którą miał zapłacić  za nieprzestrzeganie dyscypliny 
finansów publicznych wydanej  przez Rzecznika Dyscypliny  Finansów Publicznych  i to ,że 
nie będzie pobłażania przy następnej kontroli.  Kluby będą swoją działalność prowadzić 
same, bo Stowarzyszenie nie wyrażą zgody . Wójt odpowiedział ,że nie wie czy można 
dołożyć w ciągu rok . 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zaproponowała, aby spotkać się z 
prezesami klubów i przeanalizować funkcjonowanie tych wszystkich klubów . 

 Radny Mariusz Sikorski zapytał czy jest możliwość rozbicia konkursu na dwie tury tj. 
wiosenną i jesienną.  

Wójt Gminy odpowiedział ,że sprawdzi. 

Radny Mateusz Jarosz zaproponował , aby zakończyć dyskusję, a na posiedzenie komisji 
zaprosić  prezesów klubów i temat przedyskutować. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal powiedział, że należy się zastanowić jak ten 
problem rozwiązać, aby obniżyć koszty. 

Dyskutowano nad  tematem prowadzenia  Stowarzyszenia Klubów przez  jednostki 
organizacyjne gminy, w której to sprawie wypowiedział się radca prawny. 

Radny Mateusz Jarosz powiedział ,że jest powołana w gminie Biblioteka Publiczna przy 
zmianie zapisów statutu mogłaby objąć prowadzenie klubów, bo jest dyrektor i księgowa.  

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal po zakończeniu dyskusji i ustaleniu 
ostatecznym przegłosował w formie wniosku - pytając radnych kto jest za tym, aby komisja 
gospodarki mienia komunalnego i budżetu przy udziale prezesów klubów na wspólnym 
posiedzeniu wypracowała stanowisko odnośnie zwiększenie środków w budżecie gminy na 
realizację zadania publicznego z zakresu upowszechniania kultury fizycznej w gminie na rok 
2015.  

Rada Gminy jednogłośnie tj 15 za przyjęła w/w  wniosek . 

Ponadto uzgodniono, że  w posiedzeniu udział wezmą przedstawiciele z pozostałych dwóch 
komisji, a  wyboru osoby  dokonają komisje we własnym zakresie. 

Ad.18  
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poinformował o propozycji zmiany terminów 
posiedzeń komisji tak, że w jednym dniu odbywałyby się dwa posiedzenia komisji, na co 
radni nie wyrazili zgody. Powiedział również o propozycji przesunięcia obrad sesji na 
późniejszą godzinę wskazując godzinę 1300 lub14 00.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda powiedział ,że jest to jej propozycja i 
ma prośbę do radnych, aby wyrazili zgodę na  przesunięcie obrad sesji na godzinę późniejszą . 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal po krótkiej dyskusji zaproponował, aby 
wniosek  radnej przegłosować i zapytał , kto z radnych jest za tym, aby  obrady sesji 
rozpoczynały się o godz 13 00 . 

W  wyniku głosowania wniosek został przyjęty 10 głosami za i 5 głosami wstrzymującymi 
się. 

Radny Józef Tracz w imieniu Klubu Radnych „ Nasza Gmina”  odczytał wnisek ,a następnie 
złożył go na ręce przewodniczącego rady . 

Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radny Maciej Lipka powiedział o sprawach dotyczących sołectwa Rogowa, a głównie o 
wymianie poszycia dachowego budynku świetlicy wiejskiej i otrzymanym piśmie przez 
sołectwo z urzędu  w zakresie naprawy tego dachu , gdzie miała być sporządzona kalkulacja i 
poinformował o tym ,że w roku 2012 zostały wyremontowane pomieszczenia świetlicy. 
Wspomniał również o tym ,że przewodniczący  nie ustosunkował się do pisma  Rady 
Sołeckiej  wsi Rogowo. Kolejno radny powiedział o remoncie kładki Lubowo – Rogowo i 
konieczności remontu dachu nad remizą w miejscowości Żarowo, aby zabezpieczyć  majątek 
gminy przed niszczeniem. Radny Mateusz Jarosz powiedział o wyrównaniu drogi za 
przedszkolem w Strachocinie   przez równiarkę i o uszkodzonym przystanku autobusowym 
wzdłuż drogi nr 20. 

Radny Mariusz Sikorski przypomniał o piśmie Pani Dyrektor Szkoły w Grzędzicach , o 
remoncie drogi Lipnik –Grzędzice  -Żarowo – Lubowo o  sygnalizacji świetlnej na krzyżówce 
Grzędzice – Lipnik i  to, że pojawiła się informacja o otwarciu świetlicy wiejskiej w 
Strumianach i czy radni zostaną zaproszeni na otwarcie tej świetlicy. 

Wójt Gminy odpowiadając powiedział, że obiór świetlicy w Stumianach nastąpi po 
otrzymaniu pozwolenia na użytkowanie budynku i radni będą zaproszeni, pismo Pani 
Dyrektor Szkoły Grzędzice  wiąże się z wyliczeniem kosztów i dopiero przedstawię do  

 



- 18 - 

dyskusji radzie. Natomiast w sprawie sygnalizacji świetlnej wójt powiedział, że po wstępnych 
rozmowach, koszt takiej inwestycji to około 250 tys zł. 

Radna Małgorzata Cieplak powiedziała o utwardzeniu dróg w Witkowie Drugim  oraz o 
zapotrzebowaniu na   szlakę i równiarkę do ich wyrównania . 

Radny Mariusz Klewin powiedział o uporządkowaniu terenu znajdującego się po drugiej 
stronie zamku w Pęzinie .i  uprzątnięciu leżących w rowie  wzdłuż drogi powiatowej 
podciętych czubków drzew oraz o dziurach na drogach. 

Sołtys Sołectwa Warchlino Pani Agnieszka Zawodzińska  powiedziała, że w miejscowości 
Warchlinko odbyło się spotkanie z  przedstawicielem firmy od  farm wiatrowych, który 
również   zbierał podpisy od mieszkańców, a prośba Pani Sołtys dotyczyła tego, aby na 
następnym spotkaniu  był ktoś obecny z gminy. 

Radna Wiesław Kuśnierz powiedziała ,że została sporządzona informacja odnośnie zadań 
inwestycyjnych realizowanych w latach 2002-2014 i zaproponowała , aby na następnej sesji 
przeanalizować . 

Ad.19 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podał termin zwołania następnej sesji i terminy 
posiedzeń komisji jak niżej: 

- V sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się dnia 27 lutego 2015 r. o godz. 13 00 , 

- komisja rewizyjna odbędzie się dnia 23 lutego 2015 r. o godz. 800 , 

- komisja socjalno-porządkowa i oświaty  odbędzie się dnia 24 lutego 2015 r. o godz. 8 30 , 

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 25 lutego 2015 r. o godz. 8 30 

Ad.20 

Wobec wyczerpania porządku obrad IV sesji Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 14 30 zamknął obrady IV sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński . 

                                                                                                     

                                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy   

                                                                                                            Edward Kosmal 

 

Protokół sporządziła:  

Zofia Stoczkowska  


